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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 12)

Българската търговско-промишлена палата, след като се запозна със Законопроект за изменение и допълнение
на Закона за корпоративното подоходно облагане, изразява своята принципна подкрепа по отношение на част от
предложените промени за увеличаване на сумите за ваучерите за храна, тъй като те отчитат инфлационните
процеси в страната. Въпреки това, Палатата счита, че част от останалите предложения ... 

Вярвам, че Украйна ще се възстанови напълно и то съвсем скоро, заяви областният управител на Русе Ръст с над
половин милиард долара в стокообмена между България и Украйна е отчетен за първите девет месец от
настоящата година спрямо цялата 2021 г. Това стана ясно в рамките на провеждащия се днес регионален бизнес
форум в Русе, посветен на възможностите за сътрудничество при възстановяването на Укра... 

Възможности за бизнес сътрудничество за възстановяване на Украйна обсъдиха в Доходното здание Посланикът
на Украйна в България Виталий Москаленко бе официален гост на регионалния форум "Възстановяване на
Украйна – възможности за сътрудничество", който се проведе в Русе.На него бе подписан меморандум за
сътрудничество между Българо-украинската индустриална камара и Украино-българската търговско-про... 

В БТПП се проведе Годишно общо събрание на Съвета по инвестиции при Българската търговско-промишлена
палата. Владимир Томов, председател на Съвета по инвестиции, представи подробен доклад за осъществените
през годината дейности, като разясни, че организацията продължава да увеличава членовете си и да създава
нови контакти в България и чужбина за представяне на инвестиционни и финансови подукти. ... 

Заглавие: БТПП подкрепя въвеждането на електронни ваучери за храна, но използването на ограничена мрежа
от доставчици е дискриминационно предложение
Дата: 07.12.2022 12:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Анатоли Станев: С над половин милиард долара е нараснал стокообменът между България и
Украйна
Дата: 07.12.2022 12:50
Медия: Dunavmost

Заглавие: В Русе обсъдиха възможностите за бизнес при възстановяването на Украйна
Дата: 07.12.2022 12:47
Медия: 24 Часа

Заглавие: Съветът по инвестиции при БТПП представи годишен доклад за дейността си
Дата: 07.12.2022 12:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: TRANSPRESS откри нов логистичен център в Божурище

https://www.bcci.bg/news/19206
https://www.dunavmost.com/novini/anatoli-stanev-s-nad-polovin-miliard-dolara-e-narasnal-stokoobmenat-mezhdu-balgariya-i-ukraina
https://www.24chasa.bg/biznes/article/13258692
https://www.bcci.bg/news/19205
http://progressive.bg/bg/%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%B1%D1%8A%D0%BB%D0%B3%D0%B0%D1%80%D0%B8%D1%8F/transpress-%D0%BE%D1%82%D0%BA%D1%80%D0%B8-%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%BB%D0%BE%D0%B3%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%87%D0%B5%D0%BD-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%B2-%D0%B1/5656/


С инвестиция от 16 млн. лева водещата българска транспортно-логистична компания и лидер в превоза на
палетни пратки у нас – TRANSPRESS, откри новия си логистичен център в Индустриален парк София – Божурище.
Базата е разположена на общо 40 дка площ и ще оперира като най-голямата крос-докинг платформа за палетни
пратки у нас. Тя е 13-ата за компанията в България и вече е част от мрежата от 430 точки... 

"Несравними са политиците. Съвременните загубиха всякаква мярка. Тон се дава от Европа за нарушаване на
най-свещените закони, върху които се гради демокрацията. Сега виждаме едни момченца, които национализират,
конфискуват, не са били войници, а обявяват война... Но виждат, че като минават парите покрай тях, облажават
душичката. Това е унизително", каза зам.-председателят на Българската търговско-... 

Наближаващите празници вървят на фона на инфлация и политическа криза. Според Красимир Дачев –
зам.председател на Българската търговско-промишлена палата, съвременните политици са загубили всякаква
мярка. "Тон се дава от Европа за нарушаване на най-свещените закони, върху които се гради демокрацията. Сега
виждаме едни момченца, които национализират, конфискуват, не са били войници, а обявяват войн... 

Хората не вярват, обезверени са, както и аз. Народните представители нямат респект от закона, не знаят каква е
методиката на управление на държавата, каза бизнесменът "Несравними са политиците. Съвременните загубиха
всякаква мяра. Тон се дава от Европа за нарушаване на най-свещените закони, върху които се гради
демокрацията. Сега виждаме едни момченца, които национализират, конфискуват, не са били... 

кадър Bulgaria ON AIR Политиците загубиха всякаква мярка. Това коментира Красимир Дачев - зам.-председател
на Българската търговско-промишлена палата. "Тон се дава от Европа за нарушаване на най-свещените закони,
върху които се гради демокрацията. Сега виждаме едни момченца, които национализират, конфискуват, не са
били войници, а обявяват война... Но виждат, че като минават парите покрай тях, обл... 

"Несравними са политиците. Съвременните загубиха всякаква мяра. Тон се дава от Европа за нарушаване на най-
свещените закони, върху които се гради демокрацията. Сега виждаме едни момченца, които национализират,
конфискуват, не са били войници, а обявяват война... Но виждат, че като минават парите покрай тях, облажават
душичката. Това е унизително", каза зам.-председателят на Българската търговско-п... 

Дата: 07.12.2022 12:05
Медия: Progressive.bg

Заглавие: Бизнесмен: Освен да псувам, не знам какво друго да кажа
Дата: 07.12.2022 10:21
Медия: Варна 24

Заглавие: Дачев: Капацитетът на съвременните депутати е нисък
Дата: 07.12.2022 10:07
Медия: Зарата

Заглавие: Индустриалецът Красимир Дачев: В парламента има едни момченца, които облажват душичката.
Обидно е!
Дата: 07.12.2022 10:00
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Красимир Дачев: Политиците загубиха всякаква мярка
Дата: 07.12.2022 09:34
Медия: Petel.bg

Заглавие: Красимир Дачев: Политиците загубиха всякаква мяра
Дата: 07.12.2022 08:13
Медия: Пловдивски новини

Заглавие: България и Узбекистан имат потенциал за сътрудничество в логистиката и транспорта, туризма и ВЕИ
сектора, смята експерт
Дата: 06.12.2022 18:18

https://www.varna24.bg/novini/Bylgaria/Biznesmen-Osven-da-psuvam-ne-znam-kakvo-drugo-da-kazha-1488261
https://zarata.info/%D0%B4%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D0%BA%D0%B0%D0%BF%D0%B0%D1%86%D0%B8%D1%82%D0%B5%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D1%81%D1%8A%D0%B2%D1%80%D0%B5%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B4%D0%B5/
https://www.flagman.bg/article/281711
https://petel.bg/Krasimir-Dachev--Polititsite-zagubiha-vsyakakva-myarka__467647
http://plovdivskinovini.bg/bulgaria/216599/krasimir-dachev-polititzite-zagubiha-vsyakakva-myara
https://www.bta.bg/bg/news/economy/372416-balgariya-i-uzbekistan-imat-potentsial-za-satrudnichestvo-v-logistikata-i-transp


България и Узбекистан имат потенциал за сътрудничество в областта на логистиката и транспорта, туризма и
сектора на ВЕИ. Това каза за БТА Туранбек Махаматдинов, главен специалист в отдела по сътрудничество с
международните финансови институции в Търговско-промишлената палата на Узбекистан. Огромен е потенциалът
ни за сътрудничество в туризма и в частност за морска почивка в България, отбеляза Маха... 

Българската търговско-промишлена палата пое ангажимент да препоръча на Министерството на земеделието да
окаже финансово съдействие при организиране на пролетното издание на ProWein през 2023 г., защото разходите
за изложителите са много високи и малките и средни изби са силно затруднени да участват без финансово
съдействие от страна на държавата ни, каквато е практиката при повечето други производ... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

Въпреки че войната все още не е свършила, трябва да мислим за възстановяването на Украйна. Трябва да
гледаме напред. Ние сме убедени, че ще победим в тази война, която е варварска и необяснима, каза в Русе
посланикът на Украйна у нас Виталий Москаленко. Той участва в крайдунавския град в регионален бизнес форум
на тема "Възстановяване на Украйна - възможности за сътрудничество", организиран от Бъл... 

ДБ зоват другите политически сили да подкрепят усилията им за създаване на особен търговски представител на
държавата в рафинерията Недопустимо е българското правителство да се поддава на натиска на частна
компания, която заплашва, че няма да има горива в страната. (…) Една от стъпките за депутинизация, които
"Демократична България" предложи още през май, е поемането на оперативен контрол на държа... 

Засилване на търговиятаViews 2 Българските компании виждат в Турция изход от проблемите по веригата за
доставки, възникнали след пандемията COVID-19. Пандемията прекъсна потока от стоки от страните от Далечния
изток към България, която сега се опитва да преодолее този проблем чрез сътрудничество с турски компании,
коментира в. "Хюриет". Неотдавна се проведе срещата "Bulgaria Sourcing from Türkiye"... 

Европейската комисия одобри Стратегическия план за развитие на земеделието и селските райони в България за
периода 2023-2027 г. "Стратегическият план създава възможности и предоставя финансови инструменти за много
широк набор от бенефициери като растениевъди, животновъди вкл. пчелари, биопроизводители, както и за
лозаро-винарския сектор, общините в селските райони и други" това коментира министъръ... 

Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: БТПП насърчава българските винопроизводители  
Дата: 07.12.2022 14:21
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Въпреки войната стокообменът между България и Украйна е нараснал с над 500 млн. долара
Дата: 07.12.2022 12:40
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: "Въвеждането на държавен контрол върху "Лукойл Нефтохим" е важна стъпка към
депутинизацията"
Дата: 07.12.2022 11:01
Медия: Днес News

Заглавие: "Хюриет": Български компании поглеждат към Турция
Дата: 07.12.2022 12:04
Медия: news 24

Заглавие: ЕК одобри Стратегическия план за развитие на земеделието и селските райони в България за
периода 2023-2027 г.
Дата: 07.12.2022 13:22
Медия: Министерство на земеделието и храните

https://www.bta.bg/bg/news/economy/372864-btpp-nasarchava-balgarskite-vinoproizvoditeli
https://www.bta.bg/bg/news/economy/372772-vapreki-voynata-stokoobmenat-mezhdu-balgariya-i-ukrayna-e-narasnal-s-nad-500-mln
https://dnesnews.bg/%D0%B2%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D0%B6%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B5%D0%BD-%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D1%82%D1%80%D0%BE%D0%BB-%D0%B2%D1%8A%D1%80%D1%85/
https://news24sofia.eu/hyuriet-balgarski-kompanii-poglezhdat-kam-turtsiya/
https://www.mzh.government.bg/bg/press-center/novini/ek-odobri-strategicheskiya-plan-za-razvitie-na-zem/


Азиатската страна ще трябва да се научи да разчита повече на вътрешното търсене, което скоро няма да се
подобри, предупреждават икономистиИзносът и вносът на Китай са намалели с най-бързия си темп от поне 2,5
години през ноември, когато натискът от свиващото се вътрешно и външно търсене, противоепидемичните мерки и
прекъсванията в производството се е увеличил, пише Ройтерс. Пониженията са значител... 

Властите обвиниха санкциите на ЕС срещу руския петрол за проблемите с доставкитеПравителството на
унгарският премиер Виктор Орбан премахна спорното ограничени в цената на горивата след като в цялата страна
има недостиг на бензин, предава Bloomberg. Таванът на бензина беше 480 форинта за литър или $1,2, което беше
най-ниската цена в ЕС. Той беше премахнат във вторник в 11 вечерта местно време след ... 

Само в Националния план за възстановяване и устойчивост са предвидени 1,6 милиарда евро за цифров преход,
или близо една четвърт от всички средства по този план. Това съобщи министърът на икономиката и индустрията
Никола Стоянов в дискусия на тема "Дигитализация, киберсигурност и местно самоуправление", проведена в
Университета за национално и световно стопанство. По думите му правилните инвестици... 

Помощите за тока на бизнеса на поправителен: Таванът падна на 200 лв/MWh. Така бизнесът ще получава
компенсация за скъпия ток при цена на борсата над 200 лв. за мегаватчас, вместо досегашните 250 лв.
Компенсацията ще е еднаква за всички небитови потребители, присъединени към мрежите на ниско, средно и
високо напрежение. Това приеха депутатите с проект на решение за възлагане на Министерския съвет ... 

За първи път страната ще разполага с над 2 млрд. лв. за подкрепа на връзката между бизнеса и наукатаЕК одобри
Програмата "Научни изследвания, иновации и дигитализация за интелигентна трансформация" 2021-2027 г.
(ПНИИДИТ) с бюджет от 2.14 млрд. лв. Тя бе изпратена от Министерството на иновациите и растежа в Брюксел на
26 октомври и получи одобрение за рекордно кратък срок - на 5 декември, съобщават... 

Увеличението на капитала на АДСИЦ-а е вписано в Търговския регистърОсновният акционер на "ФеърПлей
Пропъртис" АДСИЦ - "Феърплей Интернешънъл" АД, е увеличило дела си в дружеството със специална
инвестиционна цел след увеличението на капитала на компанията чрез упражняването на варанти. Делът на
"Феърплей Интернешънъл" АД в АДСИЦ-а нараства от 17,03% на 27,25%, съобщава публичното дружество чрез
Бю... 

Заглавие: Спадът на китайския износ надмина прогнозите на икономистите
Дата: 07.12.2022 12:46
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Недостиг на горива в цялата страна накара Унгария премахне ценовия таван
Дата: 07.12.2022 12:35
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: В плана за възстановяване и устойчивост 1,6 милиарда евро са предвидени за цифров преход
Дата: 07.12.2022 12:13
Медия: Синор БГ

Заглавие: Помощите за тока на бизнеса на поправителен: Таванът падна на 200 лв/MWh
Дата: 07.12.2022 12:02
Медия: Flashnews.bg

Заглавие: ЕК одобри милиардите за България по Програмата за наука и иновации
Дата: 07.12.2022 11:42
Медия: Economic

Заглавие: "Феърплей Интернешънъл" е увеличило дела си във "ФеърПлей Пропъртис" на 27,25%
Дата: 07.12.2022 11:23
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Държавата да поеме оперативен контрол над рафинерията "Лукойл Нефтохим" призова ДБ
Дата: 07.12.2022 11:19

https://www.investor.bg/a/515-ikonomika-i-makrodanni/365442-spadat-na-kitayskiya-iznos-nadmina-prognozite-na-ikonomistite
https://www.bloombergtv.bg/a/8-novini-ot-sveta/113255-nedostig-na-goriva-v-tsyalata-strana-nakara-ungariya-premahne-tsenoviya-tavan
https://sinor.bg/65629-v-plana-za-vazstanovyavane-16-miliarda-evro-sa-predvideni-za-cifrov-prehod
https://www.flashnews.bg/pomoshtite-za-toka-na-biznesa-na-popravitelen-tavanat-padna-na-200-lv-mwh/
https://www.economic.bg/bg/a/view/ek-odobri-miliardite-za-bylgarija-po-programata-za-nauka-i-inovacii
https://www.investor.bg/a/538-pazari/365427-fearpley-interneshanal-e-uvelichilo-dela-si-vav-fearpley-propartis-na-2725
https://www.asenovgrad.net/news/555038/darzhavata-da-poeme-operativen-kontrol-nad-rafineriyata-lukoyl-neftohim-prizova-db


С декларация парламентарната група (ПГ) на "Демократична България" призова за подкрепа на законопроект,
който да позволи държавата да поеме оперативен контрол над рафинерията "Лукойл Нефтохим" в Бургас.
Декларацията представи Ивайло Мирчев, непосредствено след като от "Възраждане", също с декларация,
настояха за свикване на Консултативен съвет за национална сигурност при президента за енергийната ... 

Ръст с над половин милиард долара в стокообмена между България и Украйна е отчетен за първите девет месец
от настоящата година спрямо цялата 2021-а. Това стана ясно в рамките на провеждащия се днес регионален
бизнес форум в Русе, посветен на възможностите за сътрудничество при възстановяването на Украйна. Според
изнесените данни от януари до края на септември тази година стокообменът между двете д... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Близо 160 свободни работни места са обявени от Дирекция "Бюро по труда" в Г. Оряховица. Позициите са
предимно за работници в сферата на производството. Свободни места има за хора със средно и основно
образование, както и такива с основно образование. Само две от позициите са за висшисти – едната е за
счетоводител в село Камен, а другата – за ветеринар в Г. Оряховица. В обхвата на местната дирекция... 

От централния офис на Региоком България във Варна обявиха, че динамичното развитие на компанията на
българския пазар продължава с високи темпове и през новата 2023 година. След отварянето на втори офис във
Варна в края на 2021 година и последвалото откриване на офиси в Стара Загора и Добрич през лятото на 2022,
Региоком България продължава да инвестира на българския пазар на труда в Североизточна ... 

Стотици работни места стоят вакантни месеци наред в Бюрата по труда в Пловдив. При рекордно ниска
безработица от 4.3% за страната през октомври, не е чудно, че обявите за работа са почти едни и същи
непрекъснато. В Пловдив като индустриален център най-много се търсят хора за производството, предимно със
средно или средно специално образование – машинни оператори, техници, монтьори, монтажници. Е... 

Гъвкаво работно време и двойно повече отпуск за родители са мерките, които ще повишат раждаемостта, сочат
резултати от проучване на "Кантар" (Kantar), представени от Българската асоциация по семейно планиране и
сексуално здраве (БАСП). Проучването е проведено през август 2022 г., сред извадка от 836 души от пълнолетното
население и анализира мерките, които биха повлияли позитивно на раждаемостта, ... 

Медия: Asenovgrad.NET

Заглавие: Ръст с над половин милиард долара в стокообмена между България и Украйна е отчетен за първите
девет месец на 2022 г.
Дата: 07.12.2022 14:42
Медия: Акцент БГ

Заглавие: Близо 160 работни места са обявени от Бюрото по труда в Горна Оряховица
Дата: 07.12.2022 11:41
Медия: Янтра днес

Заглавие: Немската компания Региоком инвестира в нови 140 работни места в град Варна през 2023
Дата: 07.12.2022 11:15
Медия: Нова Варна

Заглавие: Работа има, кандидати – не! Вижте къде търсят служители
Дата: 07.12.2022 12:30
Медия: Vratsa GUIDE

Заглавие: Гъвкаво работно време и двойно повече отпуск за родители са мерките, които ще повишат
раждаемостта
Дата: 07.12.2022 13:01
Медия: Вестник Борба

https://akcent.bg/?i=61754
https://www.dnesbg.com/obshtestvo/blizo-160-rabotni-mesta-sa-obyaveni-ot-byuroto-po-truda-v-gorna-oryahovitsa.html
https://novavarna.net/2022/12/07/%D0%BD%D0%B5%D0%BC%D1%81%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D1%80%D0%B5%D0%B3%D0%B8%D0%BE%D0%BA%D0%BE%D0%BC-%D0%B8%D0%BD%D0%B2%D0%B5%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%80/
https://novini.vratsa.eu/bg/rabota-ima-kandidati-ne-vizhte-kade-tarsyat-sluzhiteli/
https://www.borbabg.com/2022/12/07/3gvkavo-rabotno-vreme-i-dvoyno-poveche-otpusk-za-roditeli-sa-merkite-koito-shhe-povishat-razhdaemostta-sochat-rezultati-ot-prouchvane/


Оръжейният завод "Арсенал" обяви 2000 свободни работни места обяви изпълнителният директор на "Арсенал"
АД и "Арсенал 2000" АД Христо Ибушев. "Най-важното е да се знае, че работните места в "Арсенал" са
изключително сигурни", подчерта Ибушев и посочи, че дружеството има сключени договори за следващите две
години. По думите му през настоящата година заплатите на работещите в предприятието са увелич... 

Базираната в Швейцария европейска енергийна компания MET Group обяви стъпването си на румънския пазар за
възобновяеми източници. Компанията придоби 100% дял за реализиране на проект за соларна система за
производство на електроенергия, който към момента се намира в късен етап на планиране. Той ще бъде с
мощност 52 MWp и се предвижда да достигне етап на готовност за изграждане през първото тримесеч... 

Надявам се да имате успех и разчитам на вашата позиция при залагането на параметрите в бюджета за 2023
година да отстоявате искания в полза на учителите, на директорите, така че в системата да има достойни условия
на труд. С тези думи министърът на образованието и науката проф. Сашо Пенов се обърна към членовете на
Отрасловия съвет за тристранно сътрудничество след като бе подписан нов Колективен ... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

България и Румъния няма да бъдат разделени за Шенген, трябва по-твърдо да отстояваме позициите си,
коментира бившият главен преговарящ с ЕС и бивш заместник-министър на външните работиБългария трябва да
отстоява по-твърдо позициите си за Шенген, смята Владимир Кисьов, бивш главен преговарящ за членството на
България в ЕС и бивш заместник-министър на външните работи. "Няма никаква причина по отноше... 

Слушай новината "Румъния от много време насам има сдържано поведение. Ние продължаваме да слушаме едно
и също кратко изречение – "продължаваме преговорите до край". Трябва да се поучим от тях". Това заяви в ефира
на "Твоят ден" по NOVA NEWS Елена Поптодорова, бивш посланик на България в САЩ и вицепрезидент на
"Атлантическия клуб" по въпроса за Шенген. "Този проблем, Шенгенският, той е вътрешноевро... 

Горан Благоев, заместник-председател на ПП "Републиканци за България", автор и водещ на предаването "Памет
без давност", в интервю за обзора на деня на Радио "Фокус" "Това е България".Какъв знак дава посещението на
външния министър на Московската патриаршия Волоколамския митрополит Антоний преди обсъждането на
членството ни в "Шенген"? Поканих за коментар Горан Благоев – заместник-председател на П... 

Заглавие: Оръжейният завод "Арсенал" обяви 2000 свободни работни места
Дата: 07.12.2022 12:05
Медия: Пирин press

Заглавие: MET Group стъпва на пазара за възобновяеми енергийни източници в Румъния. Първата централа ще
е с мощност 52 MWp
Дата: 07.12.2022 11:30
Медия: 3е-news

Заглавие: Новите учителски възнаграждения и отпуски бяха утвърдени
Дата: 06.12.2022 15:07
Медия: Uniconbg.com

Заглавие: Владимир Кисьов за ветото на Нидерландия: Никой няма право да ни слага черен печат на челото
Дата: 07.12.2022 11:15
Медия: Епицентър

Заглавие: Поптодорова: Шенгенският впрос е вътрешноевропейски
Дата: 07.12.2022 11:02
Медия: Новини.бг

Заглавие: Горан Благоев: Какво правим със Светия синод, който се превръща в отворена врата за руското
хибридно влияние в България?
Дата: 07.12.2022 10:54
Медия: Фокус

https://pirinpress.com/%D0%BE%D1%80%D1%8A%D0%B6%D0%B5%D0%B9%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D0%B7%D0%B0%D0%B2%D0%BE%D0%B4-%D0%B0%D1%80%D1%81%D0%B5%D0%BD%D0%B0%D0%BB-%D0%BE%D0%B1%D1%8F%D0%B2%D0%B8-2000-%D1%81%D0%B2%D0%BE%D0%B1/
https://3e-news.net/bg/a/view/39516/met-group-stypva-na-pazara-za-vyzobnovjaemi-energijni-iztochnici-v-rumynija-pyrvata-centrala-shte-e-s-moshtnost-52-m-wp
https://uniconbg.com/post/75130-novite-uchitelski-vuznagrajdenia-i-otpuski-biaha-utvurdeni.html
https://epicenter.bg/article/Vladimir-Kisyov--Nikoy-nyama-pravo-da-ni-slaga-cheren-pechat-na-cheloto/301821/11/0
https://novini.bg/bylgariya/politika/753117
https://www.focus-news.net/novini/interviu/Goran-Blagoev-Kakvo-pravim-sus-Svetiya-sinod-koito-se-prevrushta-v-otvorena-vrata-za-ruskoto-hibridno-vliyanie-v-Bulgariya-1488328


"Демократична България" призова парламентарните групи да подкрепят внесения от нея в Народното събравние
законопроект, който дава възможност на държавата да наложи оперативен контрол над "Лукойл Нефтохим
Бургас". В декларация от името на ПГ на ДБ, обявена от парламентарната трибуна от Ивайло Мирчев се призовава
България да защити националния си интерес и достойнство и да си отвоюва една изконна бъ... 

САЩ нито са насърчавали, нито са оказвали помощ на украинците за нанасяне на удари на територията на Русия,
заяви снощи държавният секретар на САЩ Антъни Блинкън, но той отново затвърди решимостта на Вашингтон да
се увери, че Киев разполага с необходимото оборудване, за да се защитава, предаде Ройтерс. Трето руско летище
беше подпалено вчера от удар на дрон, ден след като Украйна демонстрира очеви... 

Опит за държавен преврат е бил предотвратен в Германия, съобщават информационните агенции. Тази сутрин
специални полицейски сили са нахлули в жилищата на заподозрени, като са извършили претърсвания и са
арестували десетки. В операцията са участвали 3000 души от специалните части и са претърсени 130 обекта.
Федералната прокуратура е повдигнала обвинения на около 50 мъже и жени, че са създали терори... 

Белград и Сърбия никога няма да забравят вълната от руснаци, която буквално нахлу в опустошената от войната
страна след Октомврийската революция и й вдъхнаха живот, възстановиха я и дадоха безценен принос за
развитието на сръбската наука, архитектура и култура като цяло. Мнозина местни хора днес се чудят дали
руснаците, които сега пристигат в Сърбия от началото на руско-украинската война, изобщо п... 

Заглавие: ДБ призова партиите за подкрепа на законопроекта Лукойл
Дата: 07.12.2022 12:30
Медия: 19 минути

Заглавие: Вашингтон: Не насърчаваме украинците да удрят по Русия
Дата: 07.12.2022 12:12
Медия: Банкеръ

Заглавие: В Германия е предотвратен подготвян държавен преврат – сред задържаните са принц и съдийка
Дата: 07.12.2022 11:59
Медия: Lex.bg

Заглавие: Какво носи на сръбската икономика втората голяма вълна от руски емигранти
Дата: 07.12.2022 11:44
Медия: Money.bg

https://19min.bg/news/novini_8/db-prizova-partiite-za-podkrepa-na-zakonoproekta-lukojl-174563.html
https://www.banker.bg/sviat/read/vashington-ne-nasurchavame-ukraincite-da-udriat-po-rusiia
https://news.lex.bg/%D0%B2-%D0%B3%D0%B5%D1%80%D0%BC%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B5-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BE%D1%82%D0%B2%D1%80%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BD-%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B3%D0%BE%D1%82%D0%B2%D1%8F%D0%BD-%D0%B4/
https://money.bg/economics/kakvo-nosi-na-srabskata-ikonomika-vtorata-golyama-valna-ot-ruski-emigranti.html
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